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Skrivelse till regionstyrelsen och trafiknämnden 

Region Kronoberg behöver en långsiktig 

plan för kollektivtrafiken under 

Coronapandemin  

Coronapandemin har fått stora konsekvenser bland annat för kollektivtrafiken i 

hela landet. Samtidigt som resenärer av smittskyddsskäl uppmanas att undvika 

kollektivtrafiken i den mån det går finns det många som inte kan ta sig till och 

från exempelvis skola och arbete på annat sätt. Det blir en paradox som vi nu 

behöver ha en långsiktigt hållbar lösning på. Region Kronoberg behöver en plan 

som inte baseras på en ”dag till dag”-bedömning. 

 

Efter att skolornas hösttermin dragit igång är många bussar nu åter fulla under 

morgonens och eftermiddagens rusningstrafik. I dagarna gick därför 

Länstrafiken i Kronoberg ut och uppmanade skolelever att inte åka kollektivt 

för att minska trängseln på bussarna.1 

 

Vi socialdemokrater vill att Region Kronoberg ser över möjligheten att på de 

sträckor där det bedöms behövas utöka skolskjutsverksamheten att gälla även 

för gymnasieungdomar och andra som kan ha långt till skolan. I praktiken 

tänker vi oss att man på så sätt skulle separera skolungdomar från andra 

resenärer i kollektivtrafiken genom att ha särskilda bussar till och från 

skolorna. På så vis blir det mindre trångt i ordinarie kollektivtrafik och 

skolungdomarna kan fortsätta ta sig till skolan kollektivt. 
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1 www.smp.se/vaxjo/lanstrafiken-uppmanar-elever-att-undvika-buss-vi-ar-oroliga-ae0da5bc (länk hämtad 
2020-10-19) 
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